
’Mellem5gader’ 
Referat af møde i beboerrepræsentation den 27.05.2019 

 
Dagsorden:  

1. Godkendelse af dagsorden  

2. Godkendelse af referat fra seneste beboerrådsmøde  

3. Nyt fra formanden – herunder status på vores protest på DIP’s generalforsamling 

4. Nyt fra Bygge- og gårdudvalg herunder:  

- brev om forventede huslejestigninger er nu kommet fra DEAS -  hvad gør vi nu 

- brev til Københavns Teknik- og Miljøforvalt – bør vi ikke rykke for svar ?. 

5. Nyt fra Kommunikationsudvalg  

6. Nyt fra Bredbåndsudvalg 

7. Eventuelt   

 

 
Deltagere: Peter Schøller Rasmussen (PSR), Kaare Schou (KS). Karsten Klintø (KK), Anders Lau 

(AL), Troels Richter (TR) og Villy Roland Smedegaard (VRS). Afbud: Hans Otto Eriksen 
 
 
1. Dagsorden godkendt  
 
2. Referat fra beboerrådsmøde i april foreligger ikke. KK deltog ikke i dette møde 
 
3. DIP præsenterede 996 fuldmagter ved generalforsamlingen 29.04.2019 og stemte således 
vores protest imod det planlagte byggeprojekt i vores ejendom ned. 
 
4. DEAS har opsagt alle kælderrum. Mulighed for opbevaring i hallen undersøges (er efterfølgende 
lykkedes)  
Beboerrepræsentationen orienterer DEAS om, at holdningsundersøgelsen viste, at vi ikke er 
interesserede i beboerrum på øverste etage. KK rykker kommunen for svar på vores henvendelse 
om at revurdere byggetilladelsen. 
KS skriver til DEAS om sit og andre kælderrum, der i h.t. lejekontrakt ikke kan opsiges. VRS vil 
bede om vedligeholdelsesplan fra DEAS jf lovgivning. 
 
5. TR og PSR udsender snarest nyhedsbrev om resultat af DIP’s GF, opsigelse af kælderrum m.v. 
 
6. Intet nyt fra bredbåndsudvalget 
 
7. RBB-aktivitet er overtrædelse af lejekontrakt. VRS klager til DEAS over flere konstaterede BBR-
udlejninger. 
AL kontakter Politiken og LLO for at gøre opmærksom på, at DIP/JØP i bedste ’Blackstonestil’ 
forsøger at presse unødvendige ’forbedringer’ på ejendommen igennem, for at kunne lave 
huslejestigninger. 
 
 
 

Referent: KK 


